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Przewodniczący Rady Miejskiej
wBarlinku
Pan Mariusz Maciejewski

Odpowiadając-ńa wniosek, znak: RO.III.0003.5.151.2019, radnego
Cezarego Krzyżanowskiego, zgłoszony na XVI sesji Rady Miejskiej
w Barlinku w dniu v 29 sierpnia 2019 r. o brzmieniu: „Wnioskuję
o systematyczne wykaszanie poboczy oraz oczyszczanie nawierzchni
istniejących na terenie Gminy ścieżek rowerowych oraz trasy wokół
Jeziora Barlineckiego. Niestety, w mijającym sezonie wiosenno-letnim
widać w tym obszarze duże niedomagania i potrzebę uporządkowania",
informuję, iż nowo powstałe odcinki ścieżek rowerowych na terenie Gminy
Barlinek oczyszczane są w tym pierwszym okresie ich funkcjonowania
według stwierdzonych potrzeb i w sposób umożliwiający ich użytkowanie.
Na podstawie dotychczasowej analizy potrzeb wykonano czterokrotne
oczyszczanie ścieżek i dwukrotnie wykoszone zostały pobocza.
Odcinki ścieżek rowerowych wcześniej oddanych do użytku,
rozmieszczonych na terenie miasta, oczyszczane są z większą
częstotliwością z uwagi na dużo większą ilość użytkowników.

Trasa wokół Jeziora Barlineckiego oczyszczana była w tym sezonie
sześciokrotnie. Natomiast opróżnianie koszy plenerowych na nowych
odcinkach tej trasy - na tzw. „Szlaku Przygody" - odbywa się przynajmniej
raz w tygodniu.



Jednocześnie informuję, iż utrzymanie ww. terenów odbywa się
w oparciu o działania naszej spółki komunalnej - Przedsiębiorstwa
Gospodarki Komunalnej z Barlinka i jest realizowane według wcześniej
ustalonego harmonogramu bądź zgłaszanych potrzeb w ramach
posiadanych możliwości technicznych i finansowych, co z uwagi na
bardzo małą dbałość społeczeństwa o otoczenie oraz bezrefleksyjne
pozostawianie śmieci w miejscach publicznych może czasem wydawać
się niewystarczające.
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Do wiadomości:
1) Pan Cezary Krzyżanowski


